



**KENYATAAN SEBUT HARGA
JABATAN KEMAJUAN ORANG ASLI NEGERI PERAK DAN KEDAH**

Sebut harga adalah dipelawa daripada **Kontraktor Bumiputera** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :

No. Sebut Harga	Butir-Butir Sebut Harga	Kelas Pendaftaran	Tarikh / Masa Pendaftaran	Dokumen Taklimat dan Sebut Harga	Tarikh dan Masa Peti Tawaran Ditutup
JAKOA/ PK/86/ 2020	KERJA-KERJA PEMBAIKAN SISTEM RAWATAN AIR PELBAGAI SUMBER DI PERKAMPUNGAN ORANG ASLI SUNGAI TERAS, DAERAH MUALLIM , NEGERI PERAK.	<p>CIDB : Gred G1 (Daerah Muallim)</p> <p>Kategori : CE (Pembinaan Kejuruteraan Awam)</p> <p>Pengkhususan : CE21 (Kerja-Kerja Am Kejuruteraan Awam)</p>	<p>Pendaftaran secara dalam talian:</p> <p>Pautan: https://forms.gle/SFyYGJFvMXwT5wm16</p> <p>Tarikh/ Masa Dibuka : 7 SEPTEMBER 2020 (ISNIN) 10.00 PAGI</p> <p>Tarikh/ Masa Ditutup : 8 SEPTEMBER 2020 (SELASA) 10.00 PAGI</p>	<p>Penyerahan Dokumen Sebut Harga & Dokumen Taklimat akan diberikan melalui emel kepada kontraktor yang LAYAK sahaja.</p> <p>Tarikh penghantaran emel kepada syarikat: 10 SEPTEMBER 2020 (KHAMIS)</p>	<p>Tarikh / Masa Ditutup : 17 SEPTEMBER 2020 (KHAMIS) 12.00 TENGAHARI</p> <p>Tarikh Penghantaran Dokumen: 11 SEPTEMBER 2020 (JUMAAT) HINGGA 17 SEPTEMBER 2020 (KHAMIS)</p>

Syarat-syarat Menyertai Kerja Sebut Harga :

- Kontraktor perlu mendaftar secara dalam talian melalui pautan yang disediakan dan memuat naik salinan dokumen bagi **Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera (STB), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Perakuan Pendaftaran (CIDB) & Kad pengenalan (I/C) Penama dalam Lesen.**
- Pendaftaran yang tidak lengkap, tidak memenuhi syarat-syarat kelayakan serta melebihi tempoh masa pendaftaran yang ditetapkan di atas adalah TIDAK LAYAK menyertai tawaran ini. Jabatan berhak menolak pendaftaran yang tidak lengkap dan keputusan adalah muktamad.
- Kontraktor yang ingin membuat penyerahan dokumen sebut harga adalah **WAJIB MEMAKAI PENUTUP HIDUNG DAN MULUT** semasa menghantar dokumen tersebut. **SILA AMALKAN PENJARAKKAN SOSIAL.**
- Dokumen sebutharga yang **LEWAT** tidak akan dipertimbangkan. Dokumen sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri yang dicatatkan dengan nombor sebutharga di sebelah atas kiri dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di :

**JABATAN KEMAJUAN ORANG ASLI NEGERI PERAK DAN KEDAH,
TINGKAT 2, BLOK A, BANGUNAN KERAJAAN PERSEKUTUAN,
JALAN PANGLIMA BUKIT GANTANG WAHAB,
30000 IPOH, PERAK.**

Sebarang pertanyaan sila hubungi :

Bil.	Nama Pegawai	No. telefon	Bahagian
1	Puan Nor Azlina Binti Mohd Tahir	05-2540009 ext : 122	Unit Perolehan
2	Cik Nurul Hidayah Binti Khairul Anuar	05-2540009 ext : 116	Unit Perolehan
3	Encik Mohd Fadhli Bin Mohd Puzai	05-2540009 ext : 118	Unit Pembangunan

***Tarikh Iklan : 4 SEPTEMBER 2020 (JUMAAT)**